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Statutární město Pardubice | Magistrát města Pardubic 

jednání Komise pro dopravu konané dne 9. 10. 2023 

Přítomni: 
 

Mareš, Šafránek, Dostál, Vavřina, Švarc, Hanzlík, Slezák, Janeček, Hrabal, Ptáček, 

Zubák, Halda, Kopecký, Čapek, Hejný, Šťastný, Suk 

Omluveni:  Kudrna, Klčo, Bergman, Jirsa, Králíček 

 

I. 

Schválení programu jednání 

Program z jednání: Komise pro dopravu dne 9.10. 2023 v 15:30 hod. 

1. Schválení návrhu programu jednání komise 

2. Zimní údržba místních komunikací 

3. Koncepce dopravy v klidu 

4. Křižovatka Anenská 

5. Napojení na JV obchvat 

6. Různé 

 

 
 

II. 

Úkoly z předchozích jednání 

 
 

III. 

Pořadí projednávaných zpráv 

1 

Schválení návrhu programu jednání komise 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/034/2023               (pro:7 proti:0 zdržel:0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Schvaluje 

program jednání komise 
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2 

Zimní údržba místních komunikací 

 

 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/035/2023               (pro:8 proti:0 zdržel:0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

radě města Pardubic vydat novelu nařízení o provádění zimní údržby místních komunikací 

Důvodová zpráva 

Byl vysvětlen princip a postup při provádění zimní údržby. 

3 

Koncepce dopravy v klidu 

 

 

 

Návrh usnesení č. 1 má stav schválení: Nezadáno                

 
 

Komise pro dopravu 

Byla seznámena 

Důvodová zpráva 

Byla představena podrobná vize pro budoucnost parkování v MO I, II, II, IV, V, VII. Jednalo se o první 

představení koncepce. Vše bude diskutováno se zástupci jednotlivých obvodů. Proběhla rozsáhlá 

diskuze. 

4 

Křižovatka Anenská 

 

Návrh usnesení č. 1 nebyl přijat               (pro:6 proti:0 zdržel:1) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

radě města Pardubic pokračovat v přípravě dokumentace pro stavební povolení ve variantě s 

odbočovacím pruhem. 
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Důvodová zpráva 

Body jednání komise 4. a 5. byly představeny společně, neboť spolu souvisí. Křižovatka Anenská 

nabízí dvě možná řešení. Proběhla diskuze, která varianta je pro dopravní řešení příznivější. 

5 

Napojení na JV obchvat 

 

Číslo návrhu: 1 

Přijaté usnesení č. KD/036/2023               (pro:7 proti:0 zdržel:0) 

 
 

Komise pro dopravu 

Doporučuje 

radě města Pardubic pokračovat v přípravě dokumentace pro stavební povolení dle vypracované 

studie a územního rozhodnutí stavby „I/2 Pardubice, jihovýchodní obchvat“ s tím, že doporučuje 

ponechat parkování na ploše ve studii označené jako 01. 

Důvodová zpráva 

Bod byl odprezentován společně s bodem 4. 

6 

Různé 

 

 

 

 

Příští jednání Komise pro dopravu bude upřesněno později. 

 

Ověřeno dne  

Ověřovatelé: Mareš Pavel 

Martin Slezák 

 

 

 

……………………………………… 

       Mareš Pavel 

    předseda komise 

……………………………………… 

        Martin Slezák 

          člen komise 

 

 

 
 

(Jména jsou uváděna bez titulů) 

Zpracoval: Urbánek Tomáš 
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